
 
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXXIII/04  

 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu  14 czerwca  2004 roku  

 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  17 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza,  Skarbnik  Miasta,  Sekretarz  Miasta, radni powiatowi, 
mieszkańcy, Przewodniczący MłodzieŜowej Rady Miasta.  
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XXXIII Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust 3 ustawy o 

samorządzie gminnym, na wniosek Burmistrza Miasta, który wpłynął w dniu 9 czerwca 2004r.- 
odczytuje treść wniosku. 

- Witam Wysoką Radę, Burmistrza Miasta, jego Zastępcę, panią Skarbnik, panią Sekretarz, 
kierownictwo urzędu. 

- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 
uchwał. 

 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponowany porządek obrad Sesji radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 
- Czy państwo radni mają jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad? 
 Proszę pan Zastępca Burmistrza Miasta. 
 
Zbigniew Szaleniec - Zast ępca Burmistrza Miasta  
 
- Pojawiła się konieczność przeprowadzenia konkursu w dwóch palcówkach oświatowych. Z 

przedszkola Nr 7 pani dyrektor złoŜyła rezygnację dwa tygodnie temu ze względu na problemy 
zdrowotne, natomiast pani dyrektor przedszkola Nr 12  brała udział w konkursie na dyrektora 
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przedszkola Nr 5 i w tym układzie przedszkole to, pozostanie bez dyrektora. W związku z tym 
koniecznym jest przeprowadzenie  konkursów na dyrektorów obecnych przedszkolu Nr 12 i 
przedszkolu nr 7. JeŜeli rozpoczęlibyśmy cała procedurę od sesji 24 czerwca to konkurs 
przypadł by na przełomie lipca i sierpnia, w okresie niekorzystnym dla nauczycieli. Natomiast 
jeŜeli dzisiaj Rada podjęła by uchwałę o wyznaczeniu do składu komisji konkursowych na 
stanowiska dyrektorów placówek oświatowych, to wtedy moglibyśmy rozpocząć procedurę od 
jutra i wtedy zmieścilibyśmy się w początkowym okresie lipca. Dlatego proszę pana 
przewodniczącego o poszerzenie dzisiejszego porządku obrad o uchwałę w sprawie 
wyznaczenia do składu komisji konkursowych na stanowiska dyrektorów placówek 
oświatowych przedstawicieli organu prowadzącego oraz upowaŜnienia Burmistrza Miasta do 
dokonania czynności związanych z przeprowadzeniem postępowań konkursowych.  

 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Czy Wysoka Rada ma jakieś uwagi do proponowanego rozszerzenia porządku 

obrad? 
- Proszę pan radny Bogusław Staśko. 
 
Bogusław Sta śko - radny  
 
- Co stało się z dyrekcją przedszkola Nr 7 i Nr 12? 
 
Zbigniew Szaleniec - Zast ępca Burmistrza Miasta  
 
- Pani Renata BiŜek, jest obecnie dyrektorem przedszkola nr 12 i  wzięła udział w konkursie na 

dyrektora przedszkola Nr 5 i wygrała ten konkurs. W związku z tym przestaje być dyrektorem 
przedszkola Nr 12 od 1 września. Natomiast w przedszkolu Nr 7 pani dyrektor Kopeć złoŜyła 
rezygnację z powodów zdrowotnych. 

 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Leszek Lasota. 
 
Leszek Lasota  - radny  
 
- Składam wniosek o uzupełnienie składu komisji konkursowej o przedstawiciela  

Rady. Konkretną propozycją jest, by przewodnicząca Komisji Oświaty uczestniczyła w składzie 
Komisji konkursowej. 
 

 Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Jeśli nie ma więcej uwag, głosujemy rozszerzenie o projekt uchwały dotyczący 
 wyznaczenia składu komisji konkursowych.  
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 17 radnych/ 
 
16   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   1  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe wniosek o poszerzenie porz ądku obrad  dzisiejszej  sesji  został  
przez  Rad ę  przyj ęty. 
 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś uwagi do całości porządku obrad? 
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- Proszę pani radna GraŜyna Strączek. 
 
GraŜyna Str ączek - Przewodnicz ąca  Komisji O światy, Kultury, Sportu i 
Bezpiecze ństwa  
 
- Ustawa w sposób jednoznaczny mówi o tym, Ŝe w skład Komisji wchodzą 3 osoby z gminy, 3 z 

kuratorium. Myśmy juŜ kiedyś skład komisji ustalali i te trzy osoby zostały przegłosowane. Ja w 
tej sytuacji była bym 4 osobą i nie wiem jak to burmistrz widzi. 

 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuję, by wnioski zgłaszać przy omawianiu tego projektu uchwały. Przechodzimy do 

przegłosowania porządku obrad w całości. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 17 radnych/ 
 
16   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   1  radny  wstrzymał  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe porz ądek obrad  dzisiejszej  sesji  został  przez  Rad ę  przyj ęty. 
 
 
 
 
Rada przyj ęła nast ępujący  porz ądek obrad:  
 
 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad 
3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a. Zmian w bud Ŝecie miasta na 2004 rok. 
b. Ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta w sprawie przyst ąpienia do 

realizacji projektu pt. „ Modernizacja budynku Szko ły Podstawowej Nr 7 w 
Czeladzi” w ramach Zintegrowanego programu Operacyj nego Rozwoju 
Regionalnego” 

c. wyznaczenia do składu komisji konkursowych na st anowiska dyrektorów 
placówek o światowych przedstawicieli organu prowadz ącego oraz 
upowa Ŝnienia Burmistrza Miasta do dokonania czynno ści zwi ązanych z 
przeprowadzeniem post ępowań konkursowych.  

4.  Sprawy bie Ŝące. 
5. Zamkni ęcie obrad sesji. 
 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad sesji  
 
 
 
 
Janusz  G ątkiewicz - Przewodnicz ący  Rady  Miejskiej  
 

- Przechodzimy do pkt. 3 porządku obrad, czyli podjęcia uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
miasta na 2004 rok. Proszę o dokonanie wprowadzenia. 
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Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Chciałam bardzo Państwa przeprosić, bo to Wydział Rozwoju Miasta jest sprawcą dzisiejszej 

sesji. W maju podjęliśmy uchwałę, Ŝe na zadanie „Modernizację Szkoły Podstawowej nr 7” 
sięgamy po unijne środki, czyli składamy wniosek na dofinansowanie w ramach 
zintegrowanego programu operacyjnego. I takie działania podjęliśmy. Termin składania 
wniosków był do 9 czerwca. Nasz wniosek zawieziony był do Urzędu Marszałkowskiego 8 
czerwca. Przy sprawdzaniu tego wniosku w Urzędzie Marszałkowskim okazało się, Ŝe mamy 
na to zadanie przeznaczone za duŜo środków własnych w budŜecie. Takie zadanie nie 
kwalifikuje się na dofinansowanie. Stąd musimy zmienić te uchwały, które wcześniej zostały 
podjęte. Myśmy na zadanie to przeznaczyli kwotę 600.000 zł. W momencie, kiedy staramy się 
o to finansowanie musimy wykazać, Ŝe brakuje nam pieniędzy na to zadanie. Stąd ta zmiana. 
Finansowanie tego programu operacyjnego wygląda tak, Ŝe moŜemy się ubiegać o 75% 
całości zadania z funduszy unijnych, 10% z Ministerstwa Gospodarki i Pracy, zaś 15% ma 
wynieść wkład własny. Dlatego dzisiaj zmieniamy te uchwały tak, aby w naszym załączniku do 
uchwały budŜetowej była przeznaczona kwota nie 600.000 zł, a 100.000 zł. O resztę 
występujemy o dofinansowanie. Stąd się wziął ten krótki termin. To jest pierwszy termin 
składania wniosków z tego programu operacyjnego. To jak przecieranie ścieŜek. My się 
wszyscy uczymy, bo podręcznik do korzystania z tych funduszy do dnia dzisiejszego nie jest 
zatwierdzony. My pracujemy na projekcie tego dokumentu, który ukazał się w styczniu 2004 r., 
do dnia dzisiejszego nie jest zatwierdzony, w kwietniu było opublikowane uzupełnienie do tego 
podręcznika i to jest dokument, na którym wszystkie gminy pracują. Faktycznie jest tam 
niejasno powiedziane, stąd nasza niewiedza i całe to zamieszanie. Gdyby tam było jasno 
napisane, Ŝe środki własne to ma być 15% zadania, to tak byśmy od początku robili, ale to 
wyszło dopiero we wtorek. W tym momencie musimy zmienić tą uchwałę z maja, która mówiła 
o kwocie 600.000 zł i konsekwencja jest zmiana w budŜecie Miasta, bo załącznikiem do 
budŜetu jest ten załącznik inwestycyjny. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Na to zadanie przeznaczyliśmy 600.000 zł. Nie rozbijaliśmy tego na pawilony, na boisko, na 

szkołę, bo to jest jeden kompleks. Teraz będziemy mieć 100.000 zł własne i 500.000 zł 
dofinansowania? Dlaczego zostawiamy te 500.000 zł na szkołę w dalszym ciągu? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Jednocześnie ogłosiliśmy przetarg na kredytowanie wszystkich zadań inwestycyjnych. Nie 

mamy pewności, czy dostaniemy te pieniądze, w związku z czym nie chcemy pozbywać się tej 
kwoty. Musielibyśmy po prostu zrobić poprawkę do przetargu, a to by tylko opóźniło proces 
przetargowy. Stąd właśnie to przesunięcie. Te pieniądze zostają jak gdyby w rezerwie. JeŜeli 
dostaniemy pieniądze to mamy tylko na nie promesę. Najpierw musimy wydać te pieniądze, 
aby dostać zwrot. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Czy będzie brane pod uwagę w tym zadaniu równieŜ boisko przy Szkole Nr 7 i czy zajmiemy 

się ogrodzeniem? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Ten wniosek dotyczy tylko i wyłącznie termomodernizacji budynku. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Dlaczego o to pytam? Zrobiliśmy chodnik przy szkole, a gdybyśmy robili ogrodzenie to 

obawiam się, Ŝe moŜemy go wtedy uszkodzić. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- W tym przypadku uzgodniliśmy z LIDL-em, Ŝe ma wykonać pewne rzeczy. Na dzisiaj ze 

wszystkiego się wywiązuje. Ja nie jestem pewien, czy tam trzeba zlikwidować podmurówkę. 
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Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Prosiłbym, aby jakiś fachowiec zwrócił na to uwagę. 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Uchwała z dnia 27 maja w § 2 mówi:  - przeznaczyć w latach 2004 – 2005 w budŜecie Miasta 

na realizację zadania inwestycyjnego wymienionego w § 1, czyli Szkoła Nr 7 środki w kwocie 
890.000 zł. Taki jest zapis w planie inwestycyjnym, z tym Ŝe te kwoty rozbite są na 2004 r. – 
600.000 zł i dalej 290.000 zł. W dzisiejszym projekcie mówi się tak – mamy 2 zadania 
obejmujące modernizacje budynku głównego o wartości 100.000 zł i modernizację pawilonu 
wraz z zagospodarowaniem terenu i dokumentacją techniczną na kwotę 500.000 zł. Natomiast 
zapis w załączniku do inwestycji jest nieco inny. Ogólna kwota to 660.000 zł, a kwota 
zarezerwowana na tą modernizację to jest 750.000 zł z rozbiciem na 2 lata. Przesuwamy 
500.000 zł, a tym układzie zostaje 100.000 zł. Zapis w projekcie uchwały nie jest adekwatny do 
uchwały. 

 
Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Proponuję patrzeć tylko na budŜet Urzędu Miasta. Mamy 500.000 zł i 100.000 zł. Robimy 

zmianę tylko na rok 2004. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Dla mnie jest to ewidentny wpis nowego zadania inwestycyjnego do planu inwestycyjnego – 

modernizacja pawilonu.  
 
Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Tak. To jest to co mówił Burmistrz, Ŝeby te zadania mieć w rezerwie. Gdyby nam wniosek nie 

przeszedł, to wtedy wracamy do pierwotnej wersji. Robimy to na potrzebę złoŜenia wniosku. 
Przykro mi, ale to tak wygląda i nie wiedzieliśmy tego wcześniej. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Wiem, Ŝe Centralny Ośrodek Informacji Budownictwa przesłał do gminy zaproszenie na 

szkolenie odnośnie pozyskiwania środków z funduszów strukturalnych. Na to zaproszenie 
nasza gmina nie odpowiedziała. Na tym szkoleniu, na początku czerwca,  mówiono na co i w 
jaki sposób moŜna pozyskiwać te środki. Ja korzystałem z tego szkolenia jako osoba fizyczna. 
Trzeba było tam pojechać. 

 
Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Nie o tym mówimy. To jest jakieś nieporozumienie. Do kaŜdego programu są inne zasady. To 

jest tworzone wszystko w ostatniej chwili. Tak jak mówiłam, my pracujemy na projekcie 
podręcznika. Te sprawy wychodzą dopiero na roboczo, wtedy kiedy piszemy wniosek. Ten 
wniosek ma 23 załączniki. W sumie mieliśmy tydzień na przygotowanie tego. Pisze się – 
wartość projektu. Dla nas wartość projektu to jest wartość całego zadania. A interpretacja jest 
taka, Ŝe mamy tylko wykazać ten wkład własny. W tym momencie okazało się, Ŝe mamy 
zaplanowane w budŜecie za duŜo pieniędzy. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- To po co ten punkt b. JeŜeli mamy mieć te 100.000 zł? 
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Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Ja tłumaczyłam juŜ, Ŝe w momencie jeśli nie przejdzie ten wniosek /bo on musi być złoŜony w 

komplecie, jeśli dołączymy te dwie dzisiejsze uchwały, będzie komplet, a decyzja o przyznaniu 
środków będzie w okolicach 20 lipca/, Ŝeby traktować zadanie musimy mieć w całości środki 
własne. Wtedy, jak gdyby, powrócimy do tej pierwotnej wersji. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Do Urzędu Marszałkowskiego prześle Pani treść takiej uchwały, punkt a i b? 
 
Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Tak, ale wniosek dotyczy tylko punktu a. 
 
Janusz G ątkiewicz   - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze jakieś uwagi? Jeśli nie, poddaje projekt uchwały pod 

głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 17 radnych/ ( radny Leszek Lasota nie brał udziału w głosowaniu)  
 
15   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   1  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania 

Burmistrza Miasta w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt. „ Modernizacja budynku 
Szkoły Podstawowej Nr 7 w Czeladzi” w ramach Zintegrowanego Programu  Operacyjnego 
Rozwoju Regionalnego. 

- Kto z państwa radnych ma jakieś pytanie to projektu uchwały?, proszę pan radny Mirosław 
Kędzierski. 

 
Mirosław K ędzierski  - radny  
 
- Rodzice dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej nr 7 boją się o bezpieczeństwo dzieci 

z powodu walącego się ogrodzenia. UwaŜam, Ŝe bez tego ogrodzenia nie moŜemy rozmawiać 
o modernizacji. 

 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Wniosek ten został zaprotokołowany i nie będziemy go głosować. 
- Kto z państwa radnych ma jeszcze jakieś uwagi?, jeśli nie ma to proszę o przegłosowanie 

projektu uchwały. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 17 radnych/ ( radny Leszek Lasota nie brał udziału w głosowaniu)  
 
16   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęta przez Rad ę. 
 
 
 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyznaczenia do składu komisji konkursowych na 

stanowiska dyrektorów placówek oświatowych przedstawicieli organu prowadzącego oraz 
upowaŜnienia Burmistrza Miasta do dokonania czynności związanych z przeprowadzeniem 
postępowań konkursowych. 

- Czy do projektu uchwały są jakieś pytania?, proszę pani radna GraŜyna Strączek. 

 
GraŜyna Str ączek - Przewodnicz ąca  Komisji O światy, Kultury, Sportu i 
Bezpiecze ństwa  
 
- UwaŜam, Ŝe skład komisji powinien być taki jak poprzednio. Są to ludzie bardzo kompetentni, 

więc moja tam obecność naprawdę nie jest konieczna. UwaŜam, Ŝe przedstawiciele naszego 
miasta godnie wypełnią swoje obowiązki. 

 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Leszek Lasota. 
 
Leszek Lasota  - radny  
 
- Podtrzymuje swój  wniosek o uzupełnienie składu komisji o przedstawiciela Rady Miejskiej. 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Z załoŜeń systemowych, czy ustrojowych chodzi o to, by funkcje wykonawcze były oddzielone 

od funkcji uchwałodawczych. W związku z tym myślę, Ŝe nie ma sensu rozpatrywać tego 
wniosku. 

 
Leszek Lasota  - radny  
 
- Ja podtrzymuje swój wniosek i proszę o jego przegłosowanie. 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Andrzej Świątek. 
 
Andrzej Świątek  - radny  
 
- My jako Rada desygnowaliśmy swoich trzech przedstawicieli. Natomiast dwa miesiące temu 

była prowadzona dyskusja nt: desygnowania do składu komisji trzech przedstawicieli Rady i 
wówczas państwo byliście przeciwni. Ustawodawca przewiduje taką moŜliwość, ale nie 
skorzystaliśmy z tego dlatego uwaŜam, Ŝe dzisiaj naleŜy ten skład zostawić. 

 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan Burmistrz Szaleniec. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza Miasta  
 
- Zgodnie z ustawą o „systemie oświaty” członków komisji desygnuje Burmistrz i on ma tylko 

kompetencje do powołania komisji w całości, natomiast Rada zatwierdza skład komisji ten 
który, wywodzi się z gmin. To jest kompetencja Burmistrza. 
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- Dwie komisje odbyliśmy w tym składzie, przedstawiciele kuratorium byli usatysfakcjonowani 
poziomem i jakością przeprowadzenia konkursu.  

 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy pan radny Leszek Lasotka podtrzymuje swój wniosek? 
 
Leszek Lasota  - radny  
 
- Tak. 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przegłosowanie wniosku pana radnego Leszka Lasoty. ( wniosek w sprawie 

powołania do składu komisji konkursowej przedstawiciela Rady Miejskiej) 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 17 radnych/  
4  radnych głosowało za 
5  głosów przeciwnych   
8  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie  została podj ęty przez Rad ę. 
 
 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do przegłosowania projektu uchwały, którą przed chwilą przedstawiłem 

państwu.  
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 17 radnych/   
 
12  radnych głosowało za 
0  głosów przeciwnych   
5  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została podj ęty przez Rad ę. 
 ` 
 
 
 
 

Dot.  pkt  4  -  porz ądku  obrad  sesji  
 
 
 
 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu 4 porządku obrad- sprawy bieŜące. 
- Kto z państwa radnych chce zabrać głos w sprawach bieŜących? 
 Pan radny Władysław Oczkowicz. 
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Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- UwaŜam, Ŝe obecność na kaŜdej sesji pana radcy prawnego powinna być obowiązkowa. 

Dziękuję.  
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Wiesław Konderak. 
 
Wiesław Konderak - radny  
 
- W  jakim obecnie stadium jest Statut Gminy Czeladź i Regulamin porządkowy pracy Rady? 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Mirosław Kędzierski. 
 
Mirosław K ędzierski - radny  
 
- Chciałem zapytać o budynek po byłym Szpitalu Psychiatrycznej ? 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –Marian Kita. 
 
Marian Kita - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W tym tygodniu po raz ostatni zbiera się Komisja Statutowo –Regulaminowa i statut będzie 

przedłoŜony na najbliŜszej sesji do zatwierdzenia.  
  
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. 
- Odczytuje skargę pana Bogusława Maślanki dot. funkcjonowania sklepu spoŜywczo- 

monopolowego przy ul. Mickiewicza 9 ( pismo skierowane do Burmistrza Miasta, do 
wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej ( w załączeniu). 

- Odczytuje pismo Wojewody o wynikach kontroli NIK przeprowadzonej w jednostkach 
samorządu terytorialnego ( w załączeniu). 

- Odczytuje pismo Burmistrza Miasta do Starosty w sprawie ukonstytuowania się 
Obywatelskiego Komitetu Inicjatyw ds. odłączenia Czeladzi od Powiatu Będzińskiego  (w 
załączeniu). 

- Pan radny Kędzierski pytał o budynek po Szpitalu Psychiatrycznym. Proszę pan Burmistrz. 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Wpłynął wniosek zainteresowanych osób dzierŜawą tego obiektu przez jakiś czas  i sprawę tą 

przedstawimy na najbliŜszej sesji.  
- JeŜeli chodzi o wykorzystanie tego obiektu na mieszkania, to sprawa nie jest taka prosta 

poniewaŜ nie jesteśmy jeszcze odpowiednio do tego przygotowani. 
- Dziękuję za udział w wyborach. NajwyŜszy wynik osiągnęła Platforma Obywatelska, na drugim 

miejscu SLD , w dalszej kolejności był PiS, Samoobrona, SDPL i Unia Wolności. 
 Największą ilość głosów uzyskał pan Gierek – 1222, na drugim miejscu pan Buzek- 977, na 

trzecim miejscu pan Maciej Giertych -337. 
- JeŜeli chodzi o radcę prawnego to dzisiejsza  jego nieobecność jest wyjątkiem  
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Dot.  pkt  5  -  porz ądku  obrad  sesji  
 
 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Po wyczerpani porządku obrad, zamykam XXXIII Sesję Rady Miejskiej 
 
 
 
 

 
 P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 

RADY  MIEJSKIEJ  W  CZELADZI 
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